
 

 

Verksamhetsberättelse 2023-2024 Platåbergens ÄSO/KSO. 
 
 
Verksamheten har bestått i att förvalta älg och kronstam. Vi hade 3:e året på 
vår älgskötsel plan som vi skulle följa. 
Under sommaren och hösten fick  styrelsen in många synpunkter på att det 
var för många hondjur som skulle fällas (15 hondjur - 7 tjur - 44 kalv) då det 
var väldig lite synobs på kalv och många ensamma gående hondjur. En del 
av orsaken till detta kan vara en växande vargstam i flera revir som gränsar / 
berör vårt område och det är något vi får beräkna predation på i älgstammen 
också. 
Styrelsen föreslog på fördelningsmötet i september att man började med 
kalvjakt och då med dubbelkalv tom söndag den 12/11. Den 15/11 var det 
nytt uppföljningsmöte och då hade det fällts 4 stycken av dubbelkalv och 1 
enkelkalv. Då nästan samtliga närvarande jaktlag (22 st) var eniga om att 
ställa in älgjakten resten av jaktåret så blev beslutet det pga dåligt med älg. 
 
Ny älgskötsel plan är under arbete. 
 
Några kronhjortar är ej inrapporterade som fällda men synobs har 
förekommit. Kronskötsel planen var ny för året 23-24-25 samma som den 
förra. 2 Hjort. 2 hind 4 kalvar 
 
Styrelsen har haft 4 möten under året och har även varit representerad vid 
träffar med ÄSO 7 och närliggande ÄSO. 
 
 
Styrelsen: 
Ordförande:         Rolf Gustavsson 
Vice Ordförande: Hans Kölby 
Sekreterare:         Stellan Lindqvist 
Kassör:                Anders Westermark 
Ledamöter:          Claes Rudmarker 
                             Fredrik Lövgren 
                             Johan Henriksson 
                             Johan Stridh 
                             Martin Johansson 
                             Tomas Nyman 
                             Tomas Oden 
                             Tomas Kullsvik 
 
 


